
 

 
 

ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 
 

 

Αθήνα, 19 Φεβρουαρίου 2025 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

 

ΠΡΟΣ: Την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Νίκη Κεραμέως 

 

ΘΕΜΑ: Ασφάλιση των ιδιοκτητών εφημερίδων που απασχολούν λιγότερους από πέντε (5) 

εργαζόμενους στον ΕΔΟΕΑΠ 

 

Κυρία Υπουργέ, 

 

Αδιαμφισβήτητα οι περιφερειακές εφημερίδες κατέχουν σημαντική θέση και διαδραματίζουν 

σημαντικό ρόλο ως προς την έγκυρη ενημέρωση και πληροφόρηση των τοπικών κοινωνιών. 

Πρόκειται δε κυρίως για μικρομεσαίες επιχειρήσεις, οι οποίες λειτουργούν με περιορισμένους 

οικονομικούς και ανθρώπινους πόρους. Μάλιστα, στην πράξη είναι σπάνιο, αν όχι απίθανο, αυτές οι 

επιχειρήσεις να απασχολούν περισσότερους από πέντε εργαζόμενους.  

Εντούτοις, όμως οι ιδιοκτήτες των περιφερειακών εφημερίδων υφίστανται άδικο διαχωρισμό όσον 

αφορά την ασφάλισή τους, καθώς όσοι απασχολούν άνω των πέντε εργαζομένων, μπορούν να 

ασφαλιστούν στον ΕΔΟΕΑΠ, ενώ όσοι απασχολούν μικρότερο αριθμό εξαιρούνται της 

συγκεκριμένης δυνατότητας.  

Μάλιστα, αποκλείονται από τη δυνατότητα ασφάλισης στον ΕΔΟΕΑΠ οι ιδιοκτήτες εβδομαδιαίων 

περιφερειακών εφημερίδων που απασχολούν λιγότερους από πέντε (5) εργαζόμενους, παρά το 

γεγονός ότι υποχρεούνται να καταβάλλουν ειδική εισφορά ύψους 2% στον ως άνω οργανισμό επί των 

αμοιβών των υπηρεσιών διαφήμισης ή προβολής ή εν γένει προώθησης πωλήσεων προϊόντων ή 

διάθεσης υπηρεσιών που τελούνται αποκλειστικά ή κατά κύριο λόγο μέσω διαδικτύου. 

Από τα ανωτέρω εξάγεται το ασφαλές συμπέρασμα ότι η περιγραφείσα εξαίρεση αποτελεί κατάφωρη 

αδικία σε βάρος των ιδιοκτητών περιφερειακών εφημερίδων, καθώς ο αριθμός εργαζομένων στις 

επιχειρήσεις τους δεν μπορεί να αποτελεί λόγο αποκλεισμού, όταν συνολικά συνεισφέρουν το ποσό 

που τους αναλογεί στον ΕΔΟΕΑΠ. 

Δεδομένου ότι η ανωτέρω εξαίρεση αφορά τη συντριπτική πλειοψηφία των ιδιοκτητών 

περιφερειακών εφημερίδων, οι οποίοι ήδη αντιμετωπίζουν μεγάλες οικονομικές δυσκολίες στις 

επιχειρήσεις τους. 

Δεδομένου ότι κρίνεται απολύτως αναγκαία η δυνατότητα ασφάλισης στον ΕΔΟΕΑΠ όσων 

ιδιοκτητών περιφερειακών εφημερίδων το επιθυμούν, ανεξάρτητα από τον αριθμό των εργαζομένων 

που απασχολούν στις επιχειρήσεις τους. 

Ενόψει των ανωτέρω, ερωτάσθε κυρία Υπουργέ: 

Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να αρθεί αυτή η αδικία έναντι των 

ιδιοκτητών του περιφερειακού Τύπου που απασχολούν κάτω από πέντε εργαζόμενους, ώστε να τους 

δοθεί η δυνατότητα ασφάλισης στον ΕΔΟΕΑΠ;  
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